
11. Statusorientering om Lokaludvalgets egne projekter (2011-62876)
INDSTILLING OG Beslutning 

Formanden indstiller til Brønshøj-Husum Lokaludvalg, 

at Lokaludvalget tager orienteringen til efterretning.1.

Problemstilling

Under dette punkt vil tovholdere for Lokaludvalgets egne projekter på mødet orientere om status:

EnergiCenter Voldparken

Områdefornyelse Husum

Kulturfusion

Skolepjece

Bellahøjmarken

Belysning/tryghed

2700Kulturdag

Busprojekt på Frederikssundsvej

Bydelsplan

bilag

Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 18.08.2011

EnergiCenter Voldparken
" Den socialøkonomiske virksomhed, som skal varetage storkøkkenet, går i produktion 
febr/marts. Det er nu aftalt, at den socialøkonomiske virksomhed også skal varetage 
rengøringsopgaven på EnergiCenter Voldparken, og der er overvejelser også om pedelfunktionen. 
Den store indflytning af børnehavebørn sker til oktober.
" Foreningen til Udvikling af ECV har haft første bestyrelsesmøde og i gang med at 
strukturere arbejdet.
" Der er planer om at udvide faciliteterne med nogle lethaller i samarbejde med lokal- og 
anlægsfonden. Der er i øjeblikket stor politisk interesse for sådanne mobile idrætsfaciliteter ift. 



Københavns nye byområder.

Områdefornyelse Husum
" Fredag den 19. aug. er åbning af den mobile skaterbane på Husum Torv samt udstilling. 
" Den 3. sept. vil være en happening på Føtextorvet samt en evaluering af projekt byrum.
" Husumparken: forhandlingerne om kunstgræsbanen fortsætter. Der er ideer om at 
starte brugerforening.
" Der arbejdes på en revideret beskrivelse af Strøggadeprojektet
" Der er lavet et skitseprojekt for en cykelforhindringsbane
" Legeplads på vestvolden: Efter lange forhandlinger med Kulturarvstyrelsen ser det ud 
til, at legepladsen kan igangsættes i 2012. 

Skolepjece
Teksten til pjecen er klar, men BUFI overvejer hvorvidt projektet skal kobles til kommunens nye 
kampagne og koordinerede tiltag for at profilere byens folkeskoler. 
Bellahøjmarken
Arbejdsgruppen har været nede og se på marken og campingpladsen, og næste møde er 11. sept. 
mens der er kræmmermarked. Der tegner sig en plan om at lave et projekt, som går ud på at 
modernisere pladsen med plads til de eksisterende aktiviteter. 

Belysning/tryghed
Arbejdsgruppen har holdt et møde med Center for Bydesign (Henrik Lyng). Gruppen er i gang med 
at afdække steder i bydelen med meget dårlig belysning. Standardforbedringen, som Center for 
Bydesign kan tilbyde, er udskiftning af armaturer. Derudover er der også andre puljer og muligheder 
for at supplere standardforbedringen. En af tankerne er effektbelysning på eksempelvis Vandtårnet. 
Næste møde er 22. august, hvor gruppen skal rundt og se på skumle steder. 

2700Kulturdag
Der skal holdes en evaluering i arbejdsgruppen. Men fornemmelsen er, at det var den bedste 
kulturdag, Lokaludvalget har lavet. Det fungerede godt med en separat børnescene. Der er 
overvejelser over, hvordan kulturdagen kan nytænkes.

Bydelsplan
Kommer snart i høring i lokaludvalg og kommunens fagudvalg. 

Bellahøj Friluftsscene
Christian har henvendt sig til Teknik- og Miljøforvaltningen, Niels Fjord, for at følge op på svaret fra 
daværende Teknik- og Miljøborgmester Bo Asmus Kjeldgård. 




